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Abstract (en)
1. Surfacing for tennis courts consisting of a web material which has projections on its upper side, characterized in that the web material is a
prefabricated sheet-like material of resilient plastic, in that the projections are produced with the web material (8 ; 108 ; 208; 308 ; 308a), form at
least approximately a regularly repeating pattern and are in each case inclined towards the net (2), and in that the longitudinal direction of the web
extends in the longitudinal direction of the tennis court (1).

Abstract (de)
Bei einem Bodenbelag für Tennisplätze (1) u. dgl. gibt es eine elastische Kunststoff-Basisschicht, die an ihrer Oberseite Vorsprünge (8) trägt,
mit der eine Gleitschicht zusammenwirken kann. Die Basisschicht ist ein vorgefertiges Flächenmaterial (3, 4). Die Vorsprünge (8) bilden ein
regelmäßig wiederkehrendes Muster. Ferner kann das Flächenmaterial (3, 4) an der Unterseite Profilierungen (9) tragen. Auf diese Weise läßt sich
ein Bodenbelagmit über die gesamte Platzfläche sehr gleichmäßigen Eigenschaften herstellen.
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